
Poplave na Ljubljanskem barju
Na področju Ljubljanskega barja morajo sedaj re-

ševati strokovnjaki tri probleme in sicer:
a) poplave na Ljubljanskem barju, Božna, pre-

dor, itd. . .
b) sanacijo starih deponij smeti, da ne bodo za-

strupljale pitno vodo, ki je v globinah Barja
c) gospodarsko utemeljitev urbanizacije Barja.
Občina je prejela sedaj podatek, da se mora držati

v mestu vodostaj Ljubljanice in Gruberjevega preko-
pa nad zapornicama na koti 285.50, kar je cca 150
metrov nižje kakor je to predvidel projekt iz časa
stare Avstrije in Jugoslavije. Vse to vpliva, da je
vodna gladina v centru mesta tako nizka, da izgleda
Ljubljanica kakor kanal. Projekt je star 100 let.
V tem času se je ves centralni del Barja, zaradi
poglabljanja odvodnih jarkov, na željo kmetijcev
pogreznil tako, da so posamezna območja že ob
vsakem srednjem deževju pod vodo. Vse to je v so-
glasju z željo ekologov, čolnarjev, zaščitnikov Barja,
ribičev, lovcev, turistov, ptičarjev itd . . ., da se že

pogreznjeno območje Barja že sedaj spremeni v traj-
na jezera in trajna močvirja. Šele sprejetje te pobude
omogoča, da se takoj dvigne zajezeno Ljubljanico
v mestu in povsem zavestno za vedno zalije oziroma
trajno poplavi nizka območja.

Po ugotovitvi, da na sedanjih deponijah smeti
nismo uspeli da bi preprečili odtok odpadnih vod
v globino do pitne vode, je treba takoj naročiti neki
povsem nevtralni skupini geologov, da z dodatnimi
vrtinami preverijo stanje onesnažene vode pod posa-
mezno deponijo. Po teh, zelo perečih ugotovitvah,
naj strokovnjaki in Mesto kot celota odločijo, ali se
deponije sanira, da se zaščiti vodo, ali pa se prepusti
vodo usodi zastrupitve za večne čase. Občina naj
skupaj z Mestom in republiko skliče ali posvet stro-
kovnjakov, kjer naj bi prišlo po najnovejših podatkih
o stanju in obnašanju Barja do zaključkov, ki so
pogoj, v kakšnem obsegu je možno Barje urbanizi-
rati.
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